
Zarząd Powiatu Nowotomyskiego

ul. Poznańska 33
64-300 .[S7owy Ton'iyśl

tel. (0-61) 44 26 '/OO
AO.BR.0022.17.2019

Protokół  Nr  1  7/2019

z posiedzeriia Zar(4du  Powiatu  Nowotomyskiego
w dniu  5 marca  2019r.

W posiedzeniu  Zarządu  Powiatu, udział  wzięli  Członkowie  Zarządu  Powiatu  oraz

Skarbnik  Powiatu  -  Barbara Golon, zgodnie z listą  obecności, która stanowi załącznik  fl/'  I do
protokołu.

W posiedzeniu  uczestniczył  także  Wójt  Gminy  Kuślin  - Mieczysław  Skrzypczak,

Dyrektor  Powiatowego  Centrum  Usług  Wspólnych  (PC{JW)  - Marek  Nyćkowiak  oraz

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -  Jolanta  Budzisz.

0  godzinie  13.00  posiedzenie  otworzył  Starosta,  który  powitał  wszystkich  obecnych,

przedstawił  porządek  obrad  i zapytał,  czy  są  uwagi  do porządłcu  obrad?  Uwag  nie  zgłoszono.

Starosta  poddał  porządek  obrad  pod  głosowanie.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  porządek  obrad,  który  stanowi  załącznik

/ź/'  2 do protokołu.

Starosta,  przed przystąpieniem  do porządku  obrad  Zarządu,  przywitał  Wójta  Gminy

Kuślin  i poinformował,  że na dzisiejsze  posiedzenie  zaproszono  Wójta,  aby  porozmawiać  na

temat  nieruchomości  w Trzciance  będących  w trwałym  zarządzie  Zespołu  Szkół  Rolnicze

Centrum  Kształcenia  Ustawicznego.  Starosta  dodał,  że należy  uporządkować  sprawy  związane

z trzema  lokalami,  w których  zamieszkują  osoby  posiadające  zadłużenie  wobec  wspólnoty

mieszkaniowej.  Starosta  poinformował,  że można  byłoby  uruchomić  procedurę  eksmisji,

jednak  byłby  to problem  dla  Gminy  Kuślin.  Starosta  poprosił  panią  Jolantę  Budzisz  o zabranie

głosu.

Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -  Jolanta  Budzisz

poinformowała,  że lokale  te można  przekazać  na rzecz  Gminy  Kuślin.  Można  je również

sprzedać  lub darować  Gminie  Kuślin  wraz  z umowami  najmu  i lokatorami.  Problemem  jest

zadłużenie,  ale na dzień  dzisiejszy  nie  posiadamy  informacji,  w  jakiej  wysokości  ono  jest.  Pani

Kierownik  przekazała  Wójtowi  informację,  gdzie  dokładnie  znajdują  się  te lokale.

Wójt  Gminy  Kuślin  -  Mieczysław  Skrzypczak  stwierdził,  że musiałby  znać  kwotę

zadłużenia.  Podjęcie  decyzji  w tej sprawie  nie  należy  tylko  do Wójta,  ale do całej  Rady.  Wójt

dodał,  że przedstawi  tą  sprawę  Radzie  i zadeklarował  chęć  rozmowy.

Starosta  stwierdził,  że w przypadku  podjęcia  pozytywnej  decyzji,  Gmina  Kuślin

miałaby  lokale  socjalne.

Pani  Kierownik  dodała,  że zostanie  skierowane  do W!"jta  pismo  informujące  o stanie

technicznym  lokali  oraz  o wysokości  zadłużenia.  Jeżeli  chodzi  o lokatorów,  informacje  musi

przygotować  Zespół  Szkół  Rolnicze  Centrum  Kształcenia  Ustawicznego  w Trzciance.

Wójt  Gminy  Kuślin  poinformował,  że po dokładnym  zapoznaniu  się  z informacją

pisemną  zostaną  przeprowadzone  dalsze  rozmowy.

Starosta  zapytał,  czy  ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos  w tej sprawie?
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0  głos  poprosił  Wójt  Gminy  Kuślin,  który  nawiązał  do sprawy  przekazania  dotacji  dla

Powiatu  Nowotomyskiego  na  wykonanie  dokumentacji  na  budowę  rond  na  drodze  Michorzewo

-  Kuślin  -  Opalerńca  -  Lwówek  oraz  drodze  Opalenica  -  Lwówek  -  Trzcianka  -  Głuponie.

Wójt  dodał,  że na ostatniej  sesji  Rady  Gminy  uchwała  w tej sprawie  nie została  podjęta.

Pieniądze  na ten  cel są  zabezpieczone  i Wójt  jest  skłonny  ponownie  podjąć  rozmowy  w tej

sprawie,  ale  musi  mieć  pewność,  że Powiat  przyjmie  te pierńądze  i podejmie  działania.  Wójt
dodał,  że  jest  zły  odzew  społeczeństwa  tym  bardziej,  że coraz  częściej  natych  drogach  dochodzi

do wypadków.

Starosta  stwierdził,  że Rada  Powiatu  może  przekazać  Gminie  Kuślin  pieniądze  i

zadanie,  aby  Gmina  je  realizowała.

Wójt  Gminy  Kuślin  zapytał,  czy  może  liczyć  na  pochylenie  się  nad  tym  tematem?

Czlonek  Zarządu  Edwin  Pigla  poinformował,  że na ten moment  Powiat  nie ma

zabezpieczonych  środków  finansowych  na  ten  cel.  Można  się  pochylić  nad  tym  tematem,  ale  w

terminie  pÓŻniejszym.

Członkowie  Zarządu  podjęli  dyskusję  w tym  temacie,  w szczególności  poruszono

kwestię  własności  gnuntów,  na  których  miałyby  powstać  ronda.

Na  koniec,  Wójt  Gminy  Kuślin  zapytał,  czy  gdyby  Gmina  Kuślin  wyraziła  chęć

przejęcia  realizacji  inwestycji,  czy  byłaby  zgoda  Powiatu?

Starosta  odpowiedział,  że Rada  Powiatu  musiałaby  wyrazić  zgodę  na przekazanie

środków  finansowych.

Czlonek  Zarządu  Patryk  Kąkolewski  poinformował,  że Gmina  Kuślin  ma  środki

finansowe  na dokumentację,  wystarczy  tylko  wniosek  Wójta  i zgoda  Zarządu  na wykonanie

dokumentacji.

Wójt  dodał,  że wystąpi  na  piśmie  z takim  wnioskiem.

Starosta  zapytał,  czy  Zarząd  zgadza  się  na to,  aby  w  przypadku  zgłoszenia  przez  Wójta

takiego  wniosku,  wyrazić  zgodę  na wykonanie  przez  Gminę  Kuślin  dokumentacji  na  budowę

rond?

Zarząd  jednogłośnie  wyraził  zgodę.

A-d.l.

WniosekDyrektoraZespołu  SzkółNr  2 wNowym  Tomyślu  o wyrażenie  zgody  na  xidziałszkoły

w programie  "Szatnia  na  medal"  oraz  o zabezpieczenie  własnego  wkładu  fmansowego  w

wysokości  50% kosztów inwestycii  (całkowita  wartość remontu  100.612,33  zł).
Wicestarosta  omówił  wniosek.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek.

A-d.2.

WniosekDyrektoraZespołuSzkółRolnicze  CentrumKształcenia  Ustawicznego  w Trzciance
o zabezpieczenie, w zwiqzku z otrzymanym  dofinansowaniem,  środków finamowych  w
wysokości  3% wartości  proiektu  na kształcenie  zawodowe młodzieży (całkowita  wartość
proiektu  418.025,25  zł).

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek.
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A-d.3.

Wniosek Dyrektora  Powiatowego  Urzędu  Pracy  w  Nowym  Tomyślu  o  przyznanie

dodatkowych  środków  na  podwył.szenie wynagrodzeń  pracowników  oraz  o zmianę  planu

wydatków  budżetowych  na  rok  2019.

Skarbnik  Powiatu  poinformowała,  że  pismo  pani  Dyrektor  nawiązuje  do

wcześniejszego  wniosku  o podwyźki  wynagrodzeń  pracowników.  Skarbnik  Powiatu  dodała,  że

z informacji  uzyskanej  od pani  Dyrektor  wynika,  że pracownicy  PUP-u,  z uwagi  na niskie

wynagrodzenia,  zaczynają  składać  wypowiedzenia.

Starosta stwierdził,  że należy przy5rzeć się wynagrodzeniom  takźe w innych
jednostkach  i zaproponował  przełożenie  tego  tematu  na  kolejne  posiedzenie  Zarządu.

Zarząd  wyrazil  zgodę  na  rozpatrzenie  wniosku  na  kolejnym  posiedzeniu  Zarządu.

Ad.4.

Wniosek  Dyrektora  Zespołu  Szkół  Ogólnokształcących  iPolicealnych  w .)Vowytn  Tomyślu  o

wyrażenie  zgody /ź(l wprowadzenie  zmian w planie  finansowym  na 2019 rok, w związku  r.

koniecznościq  zatrudnienia  informatyka.
Starosta  zapytał,  czy  są  pytania?  Pytań  nie  było.

Zarząd  pozytywnie  rozpatrzył  wniosek.

Ad.5.

Pismo Komendanta  Powiatowego  Państwowei  Straży Pożarnei  w sprawie  dokonania  zmian

w planie  finansowym  wydatków  tm 2019 rok.

Starosta  wyjaśnił,  źe jest  to pismo  informacyjne  i na tej podstawie  będą  dokonane

zmiany  w  budżecie  Komendy.

Zarząd  przyjął  wniosek  bez  uwag.

A-d.6.

Podięcie uchwały zmieniaiącei  uchwałę w sprawie wysokości cr,ynszu na7mu, kosr.tów

zarzqduiprzetargów  na wynaiem  lokali  użytkowych.
Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -  Jolanta  Budzisz  omówiła

przedmiotową  uchwałę  i dodała,  źe zapisy  uchwały  w sprawie  wysokości  czynszu  najmu,

kosztów  zarządu  i przetargów  na wynajem  lokali  użytkowych  wymagały  uaktualnienia

i wprowadzenia  stosownych  zmian.

Starosta  zapytał,  czy są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  55/GN/2019  zmieniającą  uchwałę

w sprawie  wysokości  czynszu  najmu,  kosztów  zarządu  i przetargów  na  wynajem  lokali

użytkowych.

Ad.  7.

Podięcie  uchwały  w sprawie  wyrażenia  r,gody  trwałemu  r,arządcy  na zawarcie  umowy

użyczenia  pomieszczenia  biurowego  (zgoda  fl(!  r,awarcie  umowy  użyczenia  z Nowotomyskq

Izbq  Gospodarc74).
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Kierownik  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  -  Jolanta  Budzisz  omówiła

przedmiotową  uchwałę  oraz  poinformowała,  że  oprócz  podjęcia  uchwały  przez  Zarząd,

wymagane  jest  podjęcie  decyzji  przez  Starostę  Nowotomyskiego  jako  organu  prowadzącego

Zespół  Szkół  Ogólnokształcących  i Policealnych,  w formie  Zarządzenia.

Zarząd  zdecydował,  że treść  Zarządzenia  ma opracować  Powiatowe  Centrum

Usług  Wspólnych  w Nowym  Tomyślu.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjąl  uchwałę  nr  56/GN/2019  w sprawie  wyrażenia

zgody  tnvałemu  zarządcy  na  zawarcie  umowy  użyczenia  pomieszczenia  biurowego.

A-d.8.

Podięcie  uchwały  w sprawie  ogłoszenia  wykazu nieruchomości  położonei  wNowym  Tomyślu

prr,y ul, Poznańskiei  32A, przeznacr.onei  do oddariia  w naiem.
Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  57/GN/2019  w sprawie  ogłoszenia

wykazu  nieruchomości  położonej  w  Nowym  Tomyślu  przy  ul.  Poznańskiej  32A,

przeznaczonej  do  oddania  w najem.

zasad przyznawania  dofinamowania  dla

Państwowego  Funduszu  Rehabilitacii

A-d.9.

Podięcie  ucliwały  w sprawie

niepełnosprawnych  ze  środków

Niepełnosprawnych  w 201  9 roku.

Wicestarosta  omówił  przedmiotową  uchwałę.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  58/PCPR/2019  w sprawie  zasad

przyznawania  dofinansowania  dla  osób  niepe4nosprawnych  ze środków  Państwowego

Funduszu  Rehabilitacji  Osób  Niepelnosprawnych  w  2019  roku.

osób

Osób

A-d.lO.

Podięcie  uchwały  w sprawie  określenia  zasad realizacii  pilotażowego  programu  "Aktliwny

samor(4d"  w 2019 roku.
Wicestarosta  omówił  przedmiotową  uchwałę.

Starosta  zapytał,  czy  są  pytania  lub uwagi  do  treści  uchwały?  Pytań  i uwag

nie  było.

Starosta  poddał  uchwałę  pod  głosowanie.

Zarząd  Powiatu  jednogłośnie  podjął  uchwałę  nr  59/PCPR/2019  w  sprawie

określenia  zasad  realizacji  pilotażowego  programu  "Aktywny  samorząd"  w 2019  roku.
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Ad.ll.

Przyięcie  materiałów  na sesię Rady Powiatu:

a) proiekt  uchwały w sprawie wyk4cr.enia Liceum  Ogólnoksr,tałcącego  nr 2 r. Zespołu

SzkółNr  2 im. Stanisława  Staszica wNowym  Tomyślu,

b) proiekt  uchwały w sprawie likwidacii  Liceum  Ogólnokształcącego  nr 2 w Zespole

Szkół  Nr  2 im.  Stanisława  Staszica  w #mtiym  Tomyślu,

c) proiekt  uchwały w sprawie wyk4cr,enia Liceum  Ogóltioksr,tałcqcego  nr I z Zespołu

SzkółOgólnokształcqcych  iPolicealnych  im. MikołaiaKopernika  wNowym  Tomyślu

i włącr,enia  do Zespołu  Sr,kółNr  2 im. Stanisława  Staszica w Nowym  Tomyślu,

d) proiekt  uchwały w sprawie wyłączenia  Liceum  Ogólnokształcqcego  dla Dorosłych  -

Zaoczne  z Zespołu  Szkół  Ogólnokształcqcych  i Policealnych  im. Mikołaia  Kopernika

w Nowym Tomyślu  i włqczenia do Zespołu  Szkó/ Nr 2 im. Stanisława  Staszica w

Nowym  Tomyślu,

e) proiekt  uchwały  w sprawie wyłączenia  Szkoły Policealnei  dla Dorosłycli  z Zespołu

Sr,kół Ogólnoksr,tałcących  iPolicealnych  im. MikołaiaKopernika  wNowym  Tomyślu

i włączenia  do Zespołu  Szkół  Nr  2 im.  Starxisława  Stasr,ica  w Nowym  Tomyślu,

J) proiekt  uchwały  w sprawie wyłączenia  Szkoły Policealnei  dla Młodr.ieży  r. Zespohi

Szkół  Ogólnokształcących  iPolicealnych  im. Mikołaia  Kopernika  w ffowytn  Tomyślu

i włączenia  do Zespołu  Szkół  Nr  2 im.  Stanisława  Staszica  w Nowym  Tomyślu,

g) proiekt  uchwały  w sprawie  wyk4czenia Bursy  Szkolnei  r. Zespołu  Szkół

Ogólnokształcących  i Policealnych  im. Mikołaia  Kopernika  w .7Vowym Tomyślu

wk4czenia do Zespołu  Sr,kółNr  2 im. StanisławaStaszica  vpj%owywi Tomyślu,

h) proiekt  uchwały  w sprawie rozwiązania  Zespołu Szkół Ogólnokształcących  i

Policealnych  im. Mikołaia  Kopernika  w Nowym  Tomyślu,
Dyrektor  PCUW  -  Marek  Nyćkowiak  omówił  ww.  projekty  uchwał.

Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  projektów  uchwał  w  jednym  bloku.

Zarząd  jednogłośnie  przyjąl  ww.  projekty  uchwał  na sesję  Rady  Powiatu.

i)  analiza  sńmu  bezpieczeństwa  i  porr,ądku  publicznego  fl(I  terenie  Powiatu

Nowotomyskiego  od 1.01.2018r.  do 31.12.2018r.  Komendy  Powiatowei  Policii  w
Nowym  Tomyślu,

j)  informacia  z działalności  Komendy  Powiatowei  Państwowei  Straży Pożarnei  w
Nowym  Tomyślu  w 2018  roku,

k) ocena stanu sarxitarnego i sytuacii  epidemiologicr,nei  Powiatu  Nowotonyskiego  za
2018 rok.

/) sprawor,danie z realir,acii  zadań Inspekcii  Weterynaryinei  na terenie Powiatu
Nowotomyskiego  w roku  2018,

m) sprawozdariie  Powiatowego  Inspektora  Nadr,oru  Budowlanego  r, oceny s/anu

bezpieczeństwa  i porządku  publicznego  w Powiecie  Nowotomyskim  w 2018 roku,

n) informaciazrealizaciizadańProkuraturyReionoweiwNowymTomyśluza2018rok..
Starosta  poddał  pod  głosowanie  przyjęcie  ww.  sprawozdań,  analiz  iinformacji  na sesję

Rady  Powiatu.

Zarząd  jednogłośnie  przyjął  ww.  sprawozdania,  analizy  i informacje  na  sesję  Rady

Powiatu.
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Ad.12.

Sprawy  bieżące:

Starosta  zapytał,  czy  ktoś  jeszcze  chce  zabrać  głos?

Członek  Zarządu  Edwin  Pigla  zapytał,  co się  dzieje  z samochodem  strażackim  w

Nowym  Tomyślu,  który  miał  być  zadysponowany  dla  innej  jednostki.

Starosta  odpowiedział,  że nie  ma  informacji  w  tej sprawie.

Następnie  dyskutowano  na  temat  sytuacji,  która  miała  miejsce  w  Szpitalu  Powiatowyi'n,

gdzie  lekarz  omówił  wyjazdu  do stwierdzenia  zgonu,  w związlcu  z czym  koniecznym  było

wezwanie  koronera.

Starosta  zapytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  sprawy  do poruszenia?  Nikt  się  rńe  zgłosił.

Po wyczerpaniu  porządku  obrad  Starosta  o godzinie  15.30  zakończył  posiedzenie

Zarządu.

PRZEWODNICZĄCY  ZARZĄDu

!----  r

Andrzej  Wilkoński

Protokolant:
Agnies:ka  Heriic:
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